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Abstract (en)
[origin: US2019078270A1] The present invention relates to a method for monitoring the compaction process of an asphalt layer to be compacted
in road construction, comprising the steps: detecting the edges limiting the hot asphalt layer transversely to the road pathway by means of a
temperature sensor arranged on a road roller compacting the asphalt layer, and dividing the detected asphalt layer into at least two width segments
across the road pathway, wherein the position of the road roller on the asphalt layer transversely to the road pathway is determined from the
measurement of the temperature sensor and is assigned to one of the width segments, the working operation of the road roller on the width segment
is quantified by means of an operating parameter and stored, and the quantified working operation for each width segment is displayed to the
operator for at least one past working interval. The present invention further relates to a road roller for carrying out the method.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren (19) zur Überwachung des Verdichtungsprozesses einer zu verdichtenden Asphaltschicht (11) im Straßenbau,
umfassend die Schritte: Detektieren (20) der die heiße Asphaltschicht (11) quer zum Straßenverlauf begrenzenden Ränder (26, 27) mittels
eines Temperatursensors (8), der an einer die Asphaltschicht (11) verdichtenden Straßenwalze (1) angeordnet ist, und Einteilen (21) der
detektierten Asphaltschicht (11) in mindestens zwei Breitensegmente (12) quer zum Straßenverlauf, wobei die Position der Straßenwalze (1) auf
der Asphaltschicht (11) quer zum Straßenverlauf aus der Messung des Temperatursensors (8) bestimmt und einem der Breitensegmente (12)
zugeordnet wird (22), der Arbeitsbetrieb der Straßenwalze (1) auf dem jeweiligen Breitensegment (12) durch einen Betriebsparameter quantifiziert
(23) und gespeichert (24) wird, und dem Bediener der Straßenwalze (1) für ein vergangenes Arbeitsintervall der quantifizierte Arbeitsbetrieb für
jedes Breitensegment (12) angezeigt wird (25). Die Erfindung betrifft weiter eine Straßenwalze (1) zur Durchführung des Verfahrens (19).
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